



NGI

ALMORAISI GROUP INT.
مجموعة المريسي الدولية

HYUNDAI
ELECTRONICS

AUX
AIR CONDITIONER

SHARP
Be Original.

 **GLEM**GAS

Hisense

TOSOT

Al-Morisi International Group for
Trade, Investment and Agencies Profile
2025

Index

Chairman's statement

GENERAL MANAGER STATEMENT

vision and mission

Values and Objectives

Sectors

Financial Sector

ALMORISI EXCHANGE COMPANY

Our Partners

Commercial Sector

Haycock Island Import Company

ABCO Hadramout Import Company

EverGlobal General Trading -Kingdom of Bahrain

Services Sector

Al-morisi Real Estate Company vision and mission

Adel Contracting and Trading EST

Where are we



Kingdom of Bahrain



United Arab Emirates



Republic of Yemen



Sultanate of Oman

Chairman's statement

It was a wish that began years ago and then developed into a dream that does not leave The mind, which prevents us from achieving it, the material and human capabilities and The factor of time. We got encouragement and blessing from loyal friends and relatives Who said, "The important thing is that the journey of a thousand miles begins with one Step." We resolved and started with simple possibilities. But the dream did not leave us. Destiny played a role in the success of our endeavors. Our belief in the idea, sincerity of our intentions and hard work created a number of factors and circumstances for us, Which had an active role in achieving what we accomplished during the past short period

The dream has become a reality embodied in a group of activities and services offered by Our various companies whose details are described in this guideline. In any case, the Credit for our success is due to our keenness to embody the values of honesty, honesty, Self-confidence, quality of work and striving for continuous development in our work. The use of experienced and administrative competencies enhanced by means, tools and Advanced systems has accelerated the pace of development and approaching the dream. All thanks and appreciation to all those who contributed with us in achieving this edifice, Especially our partners in success represented by all employees and workers in our Institutions. Al-Morisi Corporation for Fertilizers and Agricultural Supplies

ALI ABDULLAH ALMORISI

GENERAL MANAGER STATEMENT

Al-Morisi International Group for Trade, Investment and Agencies believes that business methods have changed, and the race to consumer satisfaction, at home and abroad, is the preoccupation of industrial, commercial and service companies, local, regional and global, and that the journey of a thousand miles begins with the first step. A clear vision of what our future should be requires us to develop our present in line with the reality of our ambition.

Our beginning was simple, but today we have a variety of commercial, financial and service activities, at home and abroad, based on solid foundations, the most important of which is the commitment to applying the latest administrative systems, in the conduct of the business of institutions and establishments, looking forward through that, not to expansion. Trading locally and regionally, but also to the global at all levels, system, management and spread. Since the establishment of Al-Morisi International Group for Trade, Investment and Agencies has been developing in a growing and remarkable development. The shift from local to regional was only the result of the effective movement of our sons and brothers working in the group and who have persevered, In difficult times, our efforts are all embodied in the development and diversification of our activities: (- commercial - export - investment - financial and banking),

We must invest in human development, as it is the cornerstone for the continuation of our successful business, as it is the common denominator in all areas of work and is the effective element in the success or failure of any commercial or productive institution. In the end, I can only confirm by saying: We have a clear determination to build a better future for our group (Al-Marisi Group) through continuous improvement and active interaction with our customers, partners and employees, in pursuit of the supreme goal we have chosen, which is to provide high quality products and provide services that are the finest.

ADEL ALI ABDULLAH ALMORISI



About us

An institutional entity that includes a group of sectors inside and outside Yemen, the most important of which are:

- The financial and banking sector
- Commercial sector
- Industrial sector
- service sector
- cars and engine sector

Vision and Mission

Vision



Building a giant financial and commercial entity that extends its activity geographically to all local, regional and international markets and diversifies to include all consumer needs and provide all market requirements.

Mission



Providing financial, technical and executive support for the group's companies to move them from the local level to the international level, using high-level cadres in terms of qualification and experience in the field of trade and cross-border services, while continuing to refine the efficiency of workers and provide them with experience with continuous training and enabling opportunities .

Objective and Values

Main Objective



The objective of establishing the group is to create a high-level institutional entity that has all the material and human capabilities that are able to exercise financial, administrative and marketing supervision of the subsidiaries at the level of the Yemeni interior and from the regional neighborhood to the international markets in order to search for investment opportunities and work to exploit them, whether the group's capabilities alone or By partnering with other entities

VALUES



- Truthfulness and honesty
- Transparency and trust
- One Team Soul
- Optimism and Perseverance
- Improving quality and focusing on success.
- Commitment: We are fully committed to delivering products and interduces services that satisfy market demands and exceed customer expectations during the practice of the group's business.
- Diversity and innovation to differentiate and distinguish from others.
- Respecting local and international legislations in the field of finance and business

Objective



- Training and continuous development for the cadres of the subsidiaries
- Transporting international goods in trade and upgrading the mechanism of market work
- Communicate with major international companies to obtain agencies from them,
- Providing the market needs of services
- Participation in development and change in business methods

Sectors

- Service Sector
- Commercial Sector
- Industrial sector
- cars and engine sector

The financial and banking sector:

It is a financial and banking sector that includes within it companies inside and outside Yemen, and the most important of these companies are the following:

Almorisi Exchange Company- Yemen

Al-morisi Exchange Company was established by the businessman Mr. Ali Abdullah Saleh Al-morisi as an extension of the commercial work Since the eighties of the last century, where the success story in the banking field began with the beginning of the nineties of the last century with the first branch in the Directorate of Damt - Al-Dhalea Governorate.



Almorisi Exchange Company- Yemen



The success continued, the expansion continued, and the customers' confidence expanded, until the company was established at the beginning of the year (2011) as a Joint Venture Company in the name of (Al-morisi Exchange Company). Whereas this expansion, the company was keen to keep pace with all modern scientific and technical developments to keep pace with the times and challenges.

Aden District Administration

In pursuit of Al-Morisi Exchange Company to be close to its customers and serve them in a way that satisfies them, because customers are the centerpiece of our interests. Therefore, a department was established for branches, agents and customers of the Aden region. More than 10 branches and more than 800 agents for Al-moheet Express network are under the administration of the region.



The financial and banking sector:



Al-moheet Express Network for Money Transfers

Al-moheet Express is a money transfer brand that spreads across more than 1,888 service points around the Republic of Yemen. It was launched in 2012 AD. Al-moheet Express is an instant automated service affiliated with Al-morisi Exchange Company, one of the latest financial systems that are constantly developed in accordance with international standards and requirements of finance and business. Al-moheet Express Network is considered one of the oldest and most widespread networks around the Republic of Yemen.

Almorisi Exchange Company- Yemen

A large, 3D-rendered golden number '30' is the central focus. The numbers have a metallic sheen and a dark shadow beneath them. The background consists of numerous light grey rays radiating from behind the numbers, creating a sunburst effect. Scattered around the numbers are small, golden, rectangular confetti pieces, some of which appear to be falling or floating.

year of leadership in banking

Partners

WORLDWIDE
CASH EXPRESS
MONEY TRANSFER


MoneyGram.
money transfer

تضامن باي
Tadhamon pay
حوالات سريعة

=SHIFT
Secure & Fast


MONEY TRANSFER
UPT


Directremit Ltd
Global Money Transfer

Service Sector

The service sector constitutes an important part of the group, as it includes many companies inside and outside Yemen

Al-morisi Real Estate Company - Kingdom of Bahrain

Al-morisi Real Estate Company provides all to suit all segments of society. The company is also committed to accuracy in implementing the required and delivery on the date agreed upon with the client.



Implemented projects



Projects in progress



Adel Contracting and Trading EST. -

Adel Al-morisi General Contracting Company provides all construction and finishing services, as well as carrying out all contracting works to suit all segments of society.



Commercial Sector

The commercial sector is the main pillar and the largest sector of the group's work. Al-MORISI International Group took a strategic vision that carried with it many efforts, ideas and visions, which would build a giant commercial entity that extends its activity geographically to all local, regional and international markets and diversifies to include all consumer needs and provide all market requirements.

The commercial sector includes many companies in the field of food, import, export and other trade

Commercial Sector

Haycock Island for Import Company

Haycock Island Import Company is one of the Al-morisi Group companies, and it intends to be one of the largest importers and distributors of foodstuffs in Yemen and the Middle East countries. It seeks to bring about a radical change in the current market system and to work on the development and development of its society. It has more marketing gains at the same time.



Our Exclusive Agencies





DORIVA





Commercial Sector

EverGlobal General Trading - Kingdom of Bahrain

Ever Global in the Kingdom of Bahrain works on trading the finest kinds of food and beverages. It is also interested in trading and selling the most effective soaps and detergents high quality



ايفر جلوبال للتجارة العامة ذ.م.م
EVERGLOBAL GENERAL TRADING W.L.L

Commercial Sector

Abco Hadramout Import Company

Abco Hadramout Company is a company specialized in importing electronics, oils and tires, motorcycle and exporting various local products.

The company has two branches, Mukalla branch and Aden branch

Agents of the largest international companies



Success Partners

Agencies

 **GLEMGAS**

SHARP
Be Original.

Hisense

HYUNDAI
ELECTRONICS

AUX
AIR CONDITIONER

 **GREE**

TOSOT

itamaraty

ZAGORA

PIETROBON

shakarganj
FOOD PRODUCTS

 **DORIVA**

ULDUZ
CHOCOLATE & CANDY

 **LBM**


MILLENNIUM

Tele

00967 777 455 339 - 0025377488888

0097334100003 - 00967 773 999 999

0025321350237

Web site

www.morisigroup.com

email

www.morisigroup.com

NGSi

ALMORAISI GROUP INT.

مجموعة المريسي الدولية

الدليل التعريفي الخاص بمجموعة المريسي للعام 2022

HYUNDAI
ELECTRONICS

AUX
AIR CONDITIONER

SHARP
Be Original.

GLEMGAS

Hisense

TOSOT

Al-Morisi International Group for
Trade, Investment and Agencies Profile

2025

تواجدنا



مملكة البحرين



الإمارات العربية المتحدة



الجمهورية اليمنية



سلطنة عمان

- القطاع الخدمي

شركة المريسي العقارية
مؤسسة عادل للمقاولات والتجارة

- كلمة رئيس مجلس الإدارة

كلمة المدير العام

- من نحن

- الرؤية والرسالة

- القيم والأهداف

- القطاعات

- القطاع المالي

شركة المريسي للصرافة

- القطاع التجاري

شركة هايكوك آيلاند للاستيراد

شركة ايغر جلوبال للتجارة

شركة ابكو حضرموت

كانت أمنية بدأت قبل سنوات تطورت إلى حلم لا يفارق الذهن، يحول بيننا وبين تحقيقه، الإمكانيات المادية والبشرية وعامل الزمن، حصلنا على التشجيع والمباركة من الأصدقاء والمقربين المخلصين بقولهم "المهم إن تبدأ فطريق الألف ميل تبدأ بخطوة واحدة"، عقدنا العزم وبدأنا بإمكانيات بسيطة لكن الحلم لم يفارقنا. كان للقدر دوراً في نجاح مساعينا فإيماننا بالفكرة وصدق نوايانا وبالعمل الجاد، تهيأت لنا مجموعة من العوامل والظروف، كان لها الدور الفاعل في تحقيق ما أنجزناه خلال الفترة القصيرة الماضية. أصبح الحلم حقيقة تجسدت في مجموعة من الأنشطة والخدمات التي تقدمها شركائنا المختلفة الموضح تفاصيلها في هذا الدليل الإرشادي، وفي كل الأحوال يعود الفضل في نجاحنا إلى حرصنا على تجسيد قيم الصدق والأمانة والثقة بالنفس وجودة العمل والسعي للتطوير المستمر في عملنا. كما أن الاستعانة بذوي الخبرة والكفاءات الإدارية المعززة بالوسائل والأدوات والأنظمة المتطورة ساعدت من وتيرة التطوير والاقتراب من الحلم. جزيل الشكر والتقدير لكل من ساهم معنا في تحقيق هذا الصرح ونخص بالذكر شركائنا في النجاح ممثلاً بجميع الموظفين والعاملين في مؤسساتنا.

الحاج/ علي عبدالله المريسي

كلمة المدير العام

إن مجموعة الميريسي الدولية للتجارة والاستثمار والتوكيلات ، تؤمن بأن أساليب العمل التجاري، قد اختلفت وأصبح السباق، إلى رضى المستهلك، في الداخل والخارج، هو الشغل الشاغل للشركات الصناعية والتجارية والخدمية، المحلية منها والإقليمية والعالمية، وأن مشوار الألف ميل يبدأ بالخطوة الأولى، وإن وضع رؤية واضحة لما يجب أن يكون عليه مستقبلنا يفرض علينا تطوير حاضرتنا تطويراً يتناسب مع حقيقة طموحنا . إن بدايتنا، بالأمس، كانت بسيطة، أما اليوم فلدينا مجموعة متنوعة، من الأنشطة التجارية والمالية والخدمية، في الداخل والخارج ، القائمة على أسس صلبة، أهمها الالتزام بتطبيق أحدث النظم الإدارية، في تسيير أعمال المؤسسات والمنشآت، متطلعين من خلال ذلك، ليس إلى التوسع التجاري محلياً وإقليمياً فحسب، بل إلى العالمية في كل المستويات، نظاماً وإدارة وانتشاراً. منذ تأسيس مجموعة الميريسي الدولية للتجارة والاستثمار والتوكيلات وهي تتطور تطوراً متنامياً لافتاً، إن النقلة من المحلية إلى الإقليمية لم تكن إلا نتيجة للحركة الفعالة لأبنائنا واخواننا العاملين في المجموعة والذين صمدوا، في الأوقات الصعبة، وها هي تتجدد جهودنا جميعاً في تطوير أنشطتنا وتنوعها: (- تجارية - تصدير - استثمار - مالية ومصرفية) ، وما تم ذلك إلا لأننا وما زلنا نضع نصب أعيننا تلك القيم والمبادئ التي نشأنا عليها والتي وضعتها لنا أسرتنا الكبرى (مجموعة الميريسي)، إن نظرنا إلى النجاح قائمة على مقياس مهم وهو رضى عملائنا عنا وتلبيةنا لكل تطلعاتهم واحتياجاتهم، وانطلاقاً من هذا الحافز، ها نحن ما زلنا نواصل السعي لتحسين أدائنا، لتوفير الأفضل والأجود، والاستمرار، في البحث عن فرص جديدة، لزيادة أنشطتنا داخل الجمهورية اليمنية، و على المستوى الإقليمي والدولي، يجب علينا الاستثمار في التنمية البشرية، بكونها الركيزة الأساسية لاستمرار أعمالنا الناجحة، بكونها القاسم المشترك في كل مجالات العمل وهي العنصر الفعال في نجاح أو فشل أي مؤسسة تجارية أو إنتاجية، لا يسعني في النهاية إلا التأكيد بالقول: إن لدينا إصراراً واضحاً لبناء مستقبل أفضل لمجموعتنا (مجموعة الميريسي) عن طريق التحسين المستمر والتفاعل النشط مع عملائنا وشركائنا وموظفينا، سعياً إلى تحقيق الهدف الأسمى الذي اخترناه وهو تقديم منتجات ذات جودة عالية وتوفير خدمات هي الأرقى.

الاستاذ/ عادل علي الميريسي



كيان مؤسسي يضم مجموعة من القطاعات داخل اليمن
وخارجه وأهمها :

■ القطاع التجاري

■ القطاع المالي والمصرفي

■ القطاع الصناعي

■ القطاع الخدمي

■ قطاع السيارات والمحركات

الرؤية والرسالة

بناء كيان مالي وتجاري عملاق يمتد نشاطه جغرافيا إلى جميع الأسواق المحلية والإقليمية والدولية ويتنوع ليشمل كافة احتياجات المستهلك وتوفير جميع متطلبات الأسواق.



رؤيتنا

توفير الدعم المالي والفني والتنفيذي لشركات المجموعة للانتقال بها من المستوى المحلي إلى المستوى الدولي، باستخدام كوادر رفيعة المستوى من حيث التأهيل والخبرة في مجال التجارة والخدمات العابرة للحدود، مع استمرار صقل كفاءة العاملين وإكسابهم الخبرة بالتدريب المستمر والتمكين من الفرص .



رسالتنا

القيم

الهدف من إنشاء المجموعة هو خلق كيان مؤسسي رفيع المستوى تتوافر فيه كافة الإمكانيات المادية والبشرية القادر على ممارسة الأشراف المالي والإداري والتسويقي للشركات التابعة على مستوى الداخل اليمني وانطلاقا إلى الجوار الإقليمي وصولا إلى الأسواق الدولية بغرض البحث عن الفرص الاستثمارية والعمل على استغلالها سواء بإمكانات المجموعة منفردة أو من خلال الشراكة مع الكيانات الأخرى



الهدف العام

الصدق والأمانة
الشفافية والثقة
العمل كفريق واحد
التفاؤل والمثابرة



قيمتنا

الارتقاء بالجودة والتركيز على النجاح.
الالتزام بالمسؤولية الاجتماعية والبيئية خلال ممارسة المجموعة لأعمالها.
التنوع والابتكار للاختلاف والتميز عن الآخرين.
احترام التشريعات المحلية والدولية في مجال المال والإعمال.

- التطوير المستمر والتنوع في النشاط الاستثماري
- التدريب والتطوير المستمر لكوادر الشركات التابعة
- نقل الخبرات الدولية في مجال التجارة والتسويق والارتقاء بألية عمل السوق
- التواصل مع كبار الشركات العالمية للحصول منها على التوكيلات التجارية، والخبرة في إدارة شئون أعمالها.
- توفير احتياجات السوق من السلع والخدمات
- المشاركة في التنمية المجتمعية وأحداث تغيير في أساليب العمل التجاري



أولاً : القطاع الخدمي

ثانياً : القطاع التجاري

ثالثاً : القطاع الصناعي

يشكل القطاع المالي والمصرفي جزءاً هاماً للمجموعة حيث يضم العديد من الشركات داخل اليمن وخارجه

شركة المريسي للصرافة - اليمن

تأسست شركة المريسي للصرافة على يد رجل الأعمال / الحاج علي عبدالله صالح المريسي ، امتداداً للعمل التجاري من ثمانينات القرن المنصرم ، حيث ابتدأت قصة النجاح في المجال المصرفي مع بداية التسعينات من القرن الماضي بأول فرع في مديرية دمت - محافظة الضالع . استمر النجاح واستمر التوسع وتوسعت كذلك ثقة العملاء ، إلى أن تأسست الشركة في مطلع العام (٢٠١١) كشركة تضامنية باسم (شركة المريسي للصرافة) ونتيجة لهذا التوسع حرصت الشركة على مواكبة كل التطورات الحديثة العلمية ، والتقنية لمواكبة العصر والتحديات .

شركة المريسي للصرافة - اليمن

شركة المريسي للصرافة تعد من أكبر شركات الصرافة في اليمن تتميز بانتشارها ، حيث تمتلك خمسون فرعاً منتشرة في معظم محافظات الجمهورية اليمنية ، كما تتميز بكادر وظيفي مؤهل ذو خبرة .

ادارة منطقة عدن

سعيًا من شركة المريسي على قربها من عملائها وخدمتهم بالشكل الذي يرضيهم لأن رضا العملاء محور دوران اهتماماتنا ، لذلك تم تأسيس إدارة لفروع ووكلاء وعملاء منطقة عدن ، يقع تحت إدارة المنطقة أكثر من 10 فروع وأكثر من 800 وكيل لشبكة المحيط اكسبرس





شبكة المحيط اكسبرس للحوالات

المحيط اكسبرس علامة تجارية لتحويل الأموال تنتشر عبر أكثر من 1888 نقطة خدمة حول الجمهورية اليمنية ، تم تدشينها في العام 2012 م ، المحيط اكسبرس خدمة آلية فورية تابعة لشركة المريسي للصرافة من أحدث الأنظمة المالية التي يتم تطويرها باستمرار وفقاً لمعايير عالمية ومتطلبات عالم المال والأعمال . يعتبر شبكة المحيط من أقدم الشبكات وأكثرها انتشاراً حول الجمهورية اليمنية



30

عاماً ريادة في العمل المصرفي

شركاؤنا

WORLDWIDE
CASH EXPRESS
MONEY TRANSFER


MoneyGram.
money transfer

تضامن باي
Tadhamon pay
حوالات سريعة

=SHIFT
Secure & Fast


MONEY TRANSFER
UPT


Directremit Ltd
Global Money Transfer



ايغر جلوبال للتجارة العامة ذ.م.م
EVERGLOBAL GENERAL TRADING W.L.L

ايغر جلوبال للتجارة العامة - مملكة البحرين

ايغر جلوبال في مملكة البحرين تعمل على تجارة أجود أنواع المواد الغذائية والمشروبات كما تهتم أيضاً بتجارة وبيع الصابون والمنظفات ذات الكفاءة العالية



شركة أبكو حضرموت - اليمن

شركة أبكو حضرموت هي شركة متخصصة لاستيراد الإلكترونيات والزيوت والإطارات والدراجات النارية وتصدير المنتجات المحلية المتنوعة، يوجد للشركة فرعين فرع المكلا وفرع عدن.

وكلاء لكبر الشركات العالمية المتخصصة في الإلكترونيات



SANYA

GLEMGAS

SHARP
Be Original.

Hisense

GREE

HYUNDAI
ELECTRONICS

TQSDT

AUX
AIR CONDITIONER



شركة هايكوك آيلاند للاستيراد - اليمن

شركة هايكوك آيلاند للاستيراد هي إحدى شركات مجموعة الميرسي ، وتعتزم أن تكون من أكبر مستوردي وموزعي المواد الغذائية في اليمن ودول الشرق الأوسط ، ، وتسعى لإحداث تغيير جذري في نظام السوق الحالي وأن تعمل على تطوير وتنمية مجتمعها ، والشركة تؤمن بأن فاعليتها في الجانب البيئي والاجتماعي سيحقق لها المزيد من المكاسب التسويقية في الوقت ذاته.

الوكالات الحاصلين عليها



اولدز - اذريجان

شوكولاته & حلوى



دوريفا- تركيا



ال بي ام - تونس

بسكويت



القطاع التجاري

القطاع التجاري يعتبر الركيزة الأساسية وأكبر القطاعات لعمل المجموعة حيث أخذت مجموعة الميريسي الدولية رؤية استراتيجية حملت في طياتها العديد من الجهود والأفكار والرؤى والتي من شأنها بناء كيان تجاري عملاق يمتد نشاطه جغرافيا إلى جميع الأسواق المحلية والإقليمية والدولية ويتنوع ليشمل كافة احتياجات المستهلك وتوفير جميع متطلبات الأسواق. القطاع التجاري يضم العديد من الشركات في مجال الأغذية والاستيراد والتصدير والتجارة غيرها



مؤسسة عادل للمقاولات والتجارة
Adel for Construction and Trade

مؤسسة عادل للمقاولات والتجارة - اليمن

تقوم شركة عادل المريسي للمقاولات والتجارة بتقديم جميع خدمات البناء والتشطيب وكذلك القيام بجميع أعمال المقاولات ليتناسب مع جميع شرائح المجتمع.

مشاريع قيد التنفيذ



مشاريع تم تنفيذها





يشكل القطاع الخدمي جزءاً هاماً للمجموعة حيث يضم العديد من الشركات داخل اليمن وخارجه

شركة المريسبي العقارية - البحرين

تقوم شركة المريسبي العقارية بتقديم جميع الأعمال العقارية ليتناسب مع جميع شرائح المجتمع، كما تلتزم الشركة بالدقة في تنفيذ المطلوب والتسليم في الموعد المتفق عليه مع العميل.

الوكالات

 GLEM GAS

SHARP
Be Original.

Hisense

HYUNDAI
ELECTRONICS

AUX
AIR CONDITIONER

 GREE

TOSOT

itamoraty

ZAGORA

PIETROBON

shakarganj
FOOD PRODUCTS

 DORIVA

ULDUZ
CHOCOLATE & CANDY

 LBM

 MILLENNIUM

تلفون

00967 777 455 339 - 0025377488888
0097334100003 - 00967 773 999 999
0025321350237

الموقع الإلكتروني

www.morisigroup.com

الإيميل

www.morisigroup.com